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Vi har mottagit förfrågan om att yttra oss. Vi ser inga konstigheter och följer de lagar och riktlinjer vi 

har att förhålla oss till. För att förtydliga brottslighet av en huvudman är alltså felaktigt då vi inte har 

några varken anställda eller i ledningsgruppen som är dömda för brott. Vi har noggranna rutiner kring 

kontroll av registerutdrag samt säkerhetsarbetet i verksamheten.  

I Bilaga 1 så nämner ni att det finns ”för många röda flaggor” kring företaget samt företrädarna. 

Styrelsen består av akademiskt utbildade. Ena parten i styrelsen har personskyddade uppgifter pga. 

hot från före detta anställd vilket är förståeligt då denne hotade han till livet. Så det finns inget som 

tyder på röda flagor kring företrädarna. 

Röda flaggor företaget är inget som vi kan kännas vid då vi arbetar utifrån ett professionellt 

perspektiv och sköter ett företag som det ska skötas.  


